
Beste mevrouw van der Zwan, 
 
Vandaag belde ik de GGD om mezelf te laten testen op Covid 19. 
Nadat ik ongeveer twintig minuten aan de telefoon had gewacht, vertelde de dienstdoende 
medewerkster dat ik voor een test naar Roosendaal of St. Maartensdijk moest. 
Kennelijk was de teststraat in Bergen op Zoom opgeheven. Navraag door mijn man bij de GGD leerde 
mij dat deze was opgeheven omdat de huur was opgezegd en omdat het aantal testen was 
teruggelopen. 
Het is naar mijn mening te gek voor woorden dat inwoners van Bergen op Zoom naar St. 
Maartensdijk, of all places, of naar Roosendaal moeten rijden voor deze test. 
Bovendien is het virus weer behoorlijk aan het aantrekken en wordt geadviseerd om je zo veel als 
mogelijk te laten testen. 
In onze gemeente kan er kennelijk niets goed gaan, het aantreden van externe wethouders ten spijt. 
 
Ik wil U verzoeken Uw verantwoordelijkheid te nemen en te doen waarvoor U bent ingehuurd, 
namelijk Uzelf voor de volle honderd procent inzetten voor de inwoners van onze ooit zo mooie 
gemeenten, door zo snel mogelijk een teststraat in te richten zoals in alle gemeenten van enige 
omvang. 
 
Met groet, 
Laura Buijs 
0623568444 
ljcbuijs@gmail.com 
 
I.A.A.: De Gemeenteraad van Bergen op Zoom 
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